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BRM.0012.1.4.2013   
 

Protokół nr 4/2013 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 26 lutego 2013 roku 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 09.00 

Godzina zakończenia: 11:15 

 
W komisji udział wzięli 
 
Członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 
 (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
Ponadto uczestniczyli: (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 
 
PORZĄDEK OBRAD 
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2013; 
b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Sulisławice w gminie Ząbkowice Śląskie, 
c) w sprawie uchwalenia miejscowego zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Kluczowa w gminie Ząbkowice Śląskie,  
d) w sprawie uchwalenia miejscowego zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Zwrócona w gminie Ząbkowice Śląskie,  
e) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenu 

górniczego złoża gabra „Braszowice II” w granicach Gminy Ząbkowice Śląskie 
f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 
g) w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 

Ząbkowice Śląskie na lata 2013-2015, 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz 

innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach lub 
placówkach prowadzonych przez Gminę Ząbkowice Śląskie, 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej p.n. Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ząbkowicach Śląskich. 
 

3. Zakończenie obrad. 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, Bogdan Tkaczyński, przywitał wszystkich przybyłych na komisję, oraz 
poprosił o zmianę porządku obrad komisji: w punkcie pierwszym zmiany w 
budżecie miasta i gminy a punkcie drugim zmieniającą uchwałę w sprawie 
regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników wynagrodzenia dla 
nauczycieli i zatrudnionych w szkołach i zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej pod nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ząbkowicach 
Śląskich, punkt g w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny w 
gminie Ząbkowice Śląskie na lata 2013-2015 nie będą opiniować, bo ta uchwała już 
była rozpatrywana na Komisji Zdrowia. Następnie przejdą do 4 uchwał w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Sulisławic, Kluczowej, 
Zwróconej, Braszowice II oraz w sprawy wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego między Ciepłowodami i Ząbkowicami Śląskimi.  
 
Zapytał: kto jest za przyjęciem dzisiejszych obrad?  
 
Stwierdził, że komisja jednogłośnie jest za przyjęciem obrad. 
 
 
Ad. pkt. 2 Opiniowanie projektów uchwał. 
 
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2013. 
 
Skarbnika Gminy Bożena Kurczyna, odczytała powyższy projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: otworzył dyskusję. 
 
Radna Grażyna Sobór, zadała pytanie o miejscowość Tarnów, a mianowice o 
świetlicę wiejską. 
 
Skarbnik Bożena Kurczyna, odpowiedziała, że chodzi o projekt unijny. 
 
Radny Antoni Dulęba, zapytał o program do obróbki graficznej.  
 
Skarbnik Bożena Kurczyna, zakup pakietu oprogramowania do obróbki graficznej, 
program do obsługi kasy oraz zakup niszczarki i całość wynosi 26 tys zł. 
 
Radny Antoni Dulęba, powiedział, że powinno być napisane, że program graficzny 
5 tys zł, obsługa kasy 2 tysiące zł, niszczarka 3 tys zł. Jest to tak napisane i nie 
wiadomo czy to pracownicy skorzystają, na co będą wydane pieniądze. 
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Kierownik Wydziału Organizacyjnego Edyta Balicka, wytłumaczyła, że program 
kosztuje około 12 tys zł i ciężko powiedzieć ile będzie kosztował w przetargu. 
Program do prowadzenia kasy zapomogowo-pożyczkowej jest to obowiązek 
pracodawcy zapewnienia pomieszczeń prowadzenia księgowości obsługi kasowej i 
prawnej na dzień 21 lutego bieżącego roku przy Urzędzie Miejskim w Ząbkowicach 
Śląskich liczba członków jest 60 i z uwagi na bark oprogramowania do prowadzenia 
księgowości wszelkie operacje na kontach analitycznych, kontach syntetycznych i 
zestawienia, sprawozdania sporządzone są ręcznie przy wykorzystaniu dzienników, 
arkuszy, druków wersji papierowej to znacznie wydłuża czas pracy, wymusza 
powtarzanie operacji, ręczne sumowanie jak również możliwości pojawienia się 
pomyłek. Niszczarkę kupili w zeszłym roku z przetargu i kosztowała 4 tysiące. 
 
Informatyk Rafał Wasilewicz, dodał, że program do obróbki graficznej, który 
zamierzają zakupić konsultowali z Wydziałem Rozwoju i Promocji, bo będzie 
głównym korzystającym, składa się z 17 programów. Powiedział, że jeżeli 17 
programów kupi się oddzielnie to jest kwota rzędu 35 tysięcy w momencie, kiedy 
kupi się to w pakiecie to kwota rzędu około 14 tysięcy zł w zależności od tego, jakie 
rabaty mogliby uzyskać. Jest to duża różnica w cenie. Nie ma drugiej takiej firmy, 
która dysponowałaby tak ogromnym zestawem narzędzi do obróbki graficznej jak i 
edycji tworzenia stron internetowych, obróbki multimedialnej. 
 
Radna Grażyna Sobór, zadała pytanie na temat remontu ZOK-u na kwotę 50 tys zł. 
 
Kierownik Edukacji, Kultury i Sportu Marek Błażejewski, odpowiedział, że wiele 
podmiotów chciałoby korzystać z Ząbkowickiego Ośrodka Kultury i pomieszczenia 
nie są w stanie zabezpieczyć potrzeby w zakresie funkcjonowania i miejsca. 
 
Radny Antoni Dulęba, powiedział, że na ostatniej sesji Pan Burmistrz miał wizję, że 
będzie przenosił te wszystkie stowarzyszenia do budynku po księgach wieczystych 
na ul. Krzywą. Tu włoży się 50 tysięcy a za miesiąc będzie trzeba dać 200 tysięcy na 
remont ul.krzywej. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Piotr Miernik, odpowiedział, że zamierzają 
wyremontować pomieszczenie na pierwszym piętrze zwrócił się o to Ząbkowicki 
Ośrodek Kultury i Uniwersytet Trzeciego Wieku. Zabezpiecza środki, aby przystąpić 
do jakichkolwiek działań. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zapytała, co zostanie wykonane w Ząbkowickim 
Ośrodku Kultury. Zapytała o obiekt na Al. Niepodległości po byłym sądzie gdzie ma 
zostać przeniesiony Ośrodek Pomocy Społecznej i Urząd Stanu Cywilnego. 
Oznajmiła, że łączenie Ośrodka Pomocy Społecznej z Urzędem Stanu Cywilnego nie 
jest trafionym pomysłem. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, powiedział, że nie ma ludzi w obecnym Ośrodku Pomocy Społecznej 
tam nie ma tłumów czy zgromadzeń. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, powiedziała, że ślub to uroczystość dostojna i od tego są 
magistraty, ratusze i miejsca, które sprzyjają tej ceremonii. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że sala Urzędu 
Stanu Cywilnego będzie dostępna, czyli Ratusza do takich uroczystości, a tam mają 
być czyste czynności administracyjne wykonywanie, jeżeli ktoś będzie chciał mieć 
udzielony ślub w tym miejscu to będzie do dyspozycji, tam będą tylko czynności 
administracyjne żeby nie korzystać z trzeciego piętra ratusza, natomiast budynek po 
sądzie dla samego Ośrodka Pomocy Społecznej jest za duży, a wiele osób zwraca 
uwagę, że to trzecie piętro ratusza, często osoby starsze, które biorą dokumenty, akty 
zgonu, itd. więc myśli, że będzie to jakieś rozwiązanie. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, powiedziała, że jeżeli jest to ułatwienie mieszkańcom do 
dostępu do dokumentacji to jest w porządku. Dodała, że nie posiadała pełnej wiedzy 
w tym temacie. 
 
Radny Antoni Dulęba, dodał, że na ostatniej sesji Burmistrz miał wizję, i że budynek 
po księgach wieczystych będzie przeznaczony dla różnych instytucji m.in. 
Uniwersytet Trzeciego Wieku a tutaj Pan Burmistrz Piotr Miernik mówi, że chcą 
remontować pomieszczenia w ZOK-u, trzeba coś wykluczyć, albo przenieść te 50 
tysięcy na jakieś projekty, żeby zrobić pomieszczenia dla tych wszystkich 
stowarzyszeń albo remontujmy w ZOK-u i nie przenosimy.  
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że remont tego 
pomieszczenia w Ząbkowickim Ośrodku Kultury, którego no dzień dzisiejszy używa 
Uniwersytet Trzeciego Wieku i nawet, jeżeli Uniwersytet Trzeciego Wieku oraz inne 
organizacje przeszłyby do tego budynku na ul. Krzywą to pomieszczenie 
wyremontowane zostanie i będzie służyło dla np. innego stowarzyszenia lub 
Ząbkowickiego Ośrodka Kultury.  
 
W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu Gminy Bogdan Tkaczyński, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący 
 
Przy jednym głosie wstrzymującym projekt uchwały przeszedł. 
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h) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz 
innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
lub placówkach prowadzonych przez Gminę Ząbkowice Śląskie, 

 
Kierownik Edukacji, Kultury i Sportu Marek Błażejewski, odczytał powyższy 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Poprosił o autopoprawkę w § 1 ust. 2 pkt. 4 jest zapis 2% miesięcznej stawki 
wynagrodzenia za pracę, należy wstawić słowo „minimalnego wynagrodzenia”. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, nawiązał do pkt. 3 w tabeli rozpiętość w sprawie dodatków dla 
dyrektorów jest bardzo duża. Czy wydział oświaty posiada kryteria, według których 
będą przyznawane kwoty dla poszczególnych dyrektorów? 
 
Kierownik Edukacji, Kultury i Sportu Marek Błażejewski, odpowiedział, że wzrost 
powoduje fakt, że praca dyrektorów jest różna i Pan Burmistrz, jako osoba 
decydująca w przyznaniu dodatku funkcyjnego ma narzędzie w rękach, aby 
nagradzać dyrektorów, którzy wykonują tę pracę w sposób znakomity, dobry, pełnią 
tą funkcję, odpowiadają za swoje placówki i kryterium jest wielkość szkoły, wielkość 
oddziału, wielkość tego obiektu i zadań, które dyrektorzy podejmują ta różnica 
powoduje możliwości Burmistrza różnicowania dyrektorów w zakresie realizacji 
zadań.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, dodatek motywacyjny przyznaje się według kryteriów ustalonych przez 
Radę Pedagogiczną i zatwierdzonych przez Radę Pedagogiczną i dlatego nie chce, 
aby był dyskomfort dla dyrektorów i żeby jeden otrzymał 1600 a drugi, 1200 bo 
pracę dyrektora jest trudno zmierzyć i mogą być animozję, dlatego prosi żeby 
opracować kryteria itd.  
 
Kierownik Wydziału EKS Marek Błażejewski, odpowiedział, że nie jest mu to 
wiadome i z ustawy nie wynika w żaden sposób, że do przyznawania dodatku 
funkcyjnego dla dyrektorów placówek oświatowych trzeba uzgadniać, ustalać i 
powodować, aby opracowywać kryteria tego dodatku. Jedynym kryterium z 
przepisów prawa wynika wprost, wielkość szkoły. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, powiedział, że wybór dyrektora 
szkoły czy dyrektora placówki przedszkola jest wyborem pięcioletnim, organ ma 
ograniczone możliwości kreowania pracy dyrektora. Dodatki motywacyjne i 
funkcyjne są jednym z tych elementów np. nie można porównać dyrektora, jeżeli 
jedynym kryterium będzie ilość oddziałów i niech to będzie najmniejsza szkoła, ale 
ten dyrektor pozyskuje dodatkowe środki, ma wysoki poziom nauczania to są 
rzeczy, dlaczego on ma nie mieć więcej ja tak uważam od dyrektora, która ma 8 
oddziałów, ale ma gorsze wyniki, nie pozyskuje środków zewnętrznych na różnego 
rodzaju projekty, udział uczniów czy nauczycieli różnego rodzaju konkursach. 
Narzędzia, które powinna mieć gmina czy powiat obojętnie, jaki organ jest organem 
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prowadzącym daną placówkę oświatową musi mieć to powoduje, że możemy 
wpływać na poziom nauczania. W nowej perspektywie finansowej jednym z 
głównych i kluczowych projektów będzie dofinansowanie tych Gmin i tych 
projektów gdzie poziom edukacyjny wzrasta. Gmina musi mieć narzędzia do tego 
żeby motywować dyrektorów, nauczycieli do podnoszenia poziomu edukacyjnego, 
ponieważ to wiąże się z tym, że projekty w perspektywie 2014-2020 będą już 
nieoceniane pod względem bezrobocia czy wskaźnika g, jeżeli chodzi o 
dochodowość, ale również pod względem wzrostu poziomu nauczania. Tak jest z 
dodatkiem funkcyjnym i motywacyjnym. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, powiedział, że do tego zmierzał, żeby były z góry przedstawione 
kryteria dyrektorom na konferencjach i żeby dyrektorzy wiedzieli jak maja pracować 
i w jakich kierunkach mają iść, pracować. 
 
Radny Antoni Dulęba, powiedział, że wydaje mu się, że jest dużo zakłamania w 
tym wszystkim, bo Pan Kierownik mówi, że nie będzie dodatkowych kosztów w 
budżecie, jeżeli zlikwiduje się dwie czy trzy placówki to się zmieszczą te pieniądze 
na te podwyżki. Podwyżki są niewspółmierne te dodatki do poszczególnych 
nauczycieli. Również powiedział, że ma nadzieje, że Pan Burmistrz będzie tym 
sterował a nie Pani Wiceburmistrz, bo jego zdaniem jest tzw. układ dla tych, co będą 
się krzywo odzywać czy źle patrzeć i Ci będą w ten sposób traktowani i wszyscy, 
którzy się podjęli pracy dyrektora chcą to robić jak najlepiej, ale nie bardzo mogą, bo 
jedna szkoła drugiej szkole jest nieporównywalna są różnego rodzaju warunki.  
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zapytała jak widełki zostały sporządzone czy jest jakaś 
tabela rozporządzenia ministrów czy jest to przez Państwa dokonany wybór 
dowolny? 
 
Kierownik Wydziału EKS Marek Błażejewski, odpowiedział, że tabela została 
sporządzona na podstawie poprzednio obowiązującej uchwały z tym, że wartości 
zostały podniesione. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, powiedział, że organ szkół, które wchodzą w zakres Gminy ustala te 
stawki i o tym my decydujemy. 
 
Zapytał:, kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące 
 
Przy 3 głosach wstrzymujących projekt został przyjęty. 
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i) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej p.n. 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ząbkowicach Śląskich. 

 
Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Henryk Saryczew, powiedział, że zmiana 
dotyczy tylko zmiany w § 3. Zmiana powstała ze względu, zmiany wiele przepisów, 
wiele funkcji się zmieniło a statut określa i umożliwia realizację pewnych zasad. 
Wszystkie zmiany, które są zaproponowane w tym statucie dostosowują do 
obecnych potrzeb. W § 9 jest proponowana autopoprawka Dyrektora OSiR-u, 
powołuje Burmistrz w drodze konkursu na czas nieokreślony lub określony. 
Odwołanie następuje w tym samym trybie zgodnie z ustawą. Zaproponował 
„Odwołanie następuje odpowiednio w tym samym trybie zgodnie z ustawą”. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dyskusji, zapytał:, kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
 
Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został przyjęty. 
 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, przywitał przedstawicieli pracowni urbanistycznej z Dzierżoniowa i 
Jeleniej Góry, którzy przedstawią plany miejscowe zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Sulisławice, Kluczowa, Zwrócona, Braszowice II, 
 
 
e) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenu 

górniczego złoża gabra „Braszowice II” w granicach Gminy Ząbkowice Śląskie 
 
Przedstawiciel Pracowni Urbanistyczno-Architektonicznej „URB-BIS”, omówił 
powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dyskusji, zapytał:, kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
 
Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został przyjęty. 
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b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Sulisławice w gminie Ząbkowice Śląskie 

 
Przedstawiciel Jeleniogórskiego Biura Planowania i Projektowania, omówił 
powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Radna Irena Piotrowska, zauważyła, że nie ma punktu 36. I zapytała czy to jest błąd 
w numeracji. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, odpowiedział, że to błąd  
w numeracji. Wiatraki będą w strefie Sulisławic i Zwróconej.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, zapytał:, kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący 
 
Przy jednym głosie wstrzymującym projekt został przyjęty. 
 
 
d) w sprawie uchwalenia miejscowego zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Zwrócona w gminie Ząbkowice Śląskie,  
 
Przedstawiciel Jeleniogórskiego Biura Planowania i Projektowania, omówił 
powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, dodał, że mieszkańcy Zwróconej nie mieli uwag i byli zadowoleni z 
projektu. W związku z tym, że nikt nie chciał zabrać głosu, zapytał: kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został przyjęty 
 
 
c) w sprawie uchwalenia miejscowego zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Kluczowa w gminie Ząbkowice Śląskie,  
 
Przedstawiciel Jeleniogórskiego Biura Planowania i Projektowania, również 
omówił powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: otworzył dyskusję. 
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Radny Antoni Dulęba, zapytał o projekt biogazowni na terenie Kluczowej przez 
mieszkańców oprotestowany a nie ma uwzględnionego miejsca. Czy zostało 
uwzględnione czy nie. 
 
Przedstawiciel Jeleniogórskiego Biura Planowania i Projektowania, powiedział, że 
Lokalizacja biogazowni nie została uwzględniona w planie zagospodarowania 
przestrzennego. Biogazownia powinna znaleźć odzwierciedlenie najpierw w 
studium uwarunkowań kierunku zagospodarowania przestrzennego.  
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, powiedział, że w tym tygodniu 
zostaną wydane dwie decyzje o warunkach zawodowych wymagające lokalizacji i 
forsowane było, że są to inwestycje rolnicze i mogą powstać na terenach rolniczych 
natomiast w planie jest rozszerzone są to tereny rolne niepodlegające zabudowie 
żadnej tam można tylko siać. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, zapytał:, kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został przyjęty 
 
 
f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, powiedział, że gmina Ciepłowody 
realizuje program związany z wodociągowaniem i kanalizacja swoich miejscowości i 
okazuje się, że w Ciepłowodach nie ma wody w związku z tym wrócili się do naszej 
spółki DELFIN, aby dostarczała wody i wstępnie zostało uzgodnione takie 
porozumienie polegające na tym, że od naszej granicy wsi Szklary Huta zostanie 
pociągnięty wodociąg i będzie budowany on przez Ciepłowody budowany aż do 
trzech wsi. Na naszym terenie dwa odcinki po 600 metrów, pierwsze 600 metrów na 
swój koszt budują wodociągi a drugie 600 metrów na swój koszt Gmina Ciepłowody, 
które nam za darmo przekaże wodociąg a my przekażemy do DELFIN na majątek 
tam zostanie wybudowana studzienka wymiarowa i na granicy naszej Gminy 
będziemy sprzedawali wodę. Dla nas to dwa plusy dwie wsie, czyli Szklary Wieś 
dostanie dobrą wodę, lepszej, jakości i dużo tej wody a drugi prowadząc tędy 
wodociąg w przyszłości będziemy mieli gotowy wodociąg do wodociągowania 
Rakowic i Siodłowic, które w ogóle nie posiadają wodociągu. I niskim kosztem 
możemy zaopatrzyć te dwie wsi. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Radny Władysław Witkowski, zapytał czy będą ponoszone koszty przez spółkę 
DELFIN oraz czy jest dokumentacja techniczna. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, odpowiedział, że jest to sprawa 
spółki. 
 
Radny Władysław Witkowski, zapytał czy mamy tylko uchwałę i nic więcej? 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, tak. 
 
Radna Irena Piotrowska, zapytała czy starczy tej wody. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, odpowiedział, że starczy wody. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, zapytał:, kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został przyjęty 
 
 
Ad. pkt. 3 Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
Protokołowała 
Kamila Bigos 
                                                                      
 
              Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
      

                (-) Bogdan Tkaczyński   
 

 
 
 
 


